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editorial
El segon trimestre del curs ha finalitzat i la revista “L’Eixerit” permet mirar enrera i
recordar els fets que ha portat la dinàmica de la vida escolar.

El fet que permet que el nom i tota la comunitat de “La Mercè” salti a l’exterior i
se’n parli és “L’Escola de Pares i Mares”. Enguany, la tercera edició, molt més
agosarada, els organitzadors han volgut donar-li un caire obert a tothom. Això ha
implicat un esforç en la difusió, els contactes i en la preparació del programa. El
treball plegat de la Junta de l’APA, l’EAP, el PEC, la Regidoria d’Ensenyament de
l’Ajuntament, el Departament de Benestar Social i l’Equip Directiu ha donat
l’impuls necessari per aconseguir augmentar l’assistència i les conferències. La
inauguració del dijous dia 4 de març, va comptar amb la presència del Sr. Marià
Curto i Forés, alcalde de la Ciutat, acompanyat del Coordinador de Zona del
Departament Sr. Francesc Ferrer i del regidor d’Ensenyament Sr. Joan-Josep
Malràs. L’acte senzill i molt càlid, el va obrir el Director del Centre, parlant tot seguit
el President de l’APA.  Finalment el Sr. Alcalde va dir unes paraules de
congratulació als organitzadors pel treball ben fet, deixant clar que allò que es fa a
més a més del treball quotidià, sense que hagi obligació de fer-ho, diu molt de la
inquietud que mostren les persones.

Una vegada finalitzat el Bloc 1-Salut, amb les brillants intervencions dels Doctors
Marqués i Crespi, ens queden al mes d’abril dues conferències al voltant de
l’Educació dels Fills, a càrrec de la Sra. Mercè López, que tan bon gust va deixar
el curs anterior en la seua xerrada. I el mes de maig el bloc de l’Alimentació i
Nutrició, ens portarà primer, una conferència de la farmacèutica Cinta Forés i dues
tardes més a càrrec de l’Escola de Cuina Municipal elaborant uns menús pràctics
a la Cuina del Col·legi.

L’aspecte novedós que ens ha portat la premsa ha estat la nominació del Col·legi
candidat a “Tortosí’98”. “La Veu del Baix Ebre” publicava el mes de febrer la
llista de candidats i el nostre Centre figurava pel motiu de la celebració del 150è
aniversari. No cal dir, la immensa alegria que el sol fet d’estar al costat d’entitats,
persones, empreses de reconegut prestigi ja ens omple de joia i satisfacció. Ara,
no n’hi ha prou. Hem d’aconseguir el màxim nombre de vots. El Col·legi, amb el
suport de l’APA, va començar una campanya per difondre la notícia i la papereta
de votació. A hores d’ara, la resposta és molt positiva, però hem de continuar fins
el mes de maig que es proclamaran els guanyadors.

I com ja és tradicional per aquestes dates, s’ha efectuat el procés de
Preinscripció per al curs 1999-2000.  S’ha augmentat respecte l’any anterior.
Hem d’insistir més en la divulgació entre les persones amb fills, de les
possibilitats que tenen al nostre Centre i dir-los que el mes de setembre es tornarà
a obrir la matrícula.


